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در راستای اجرای طرح جهاد آبرسانی:
 پیشرفت 85 درصدی ساخت مخازن ذخیره آب 

در استان مرکزی
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی 
: عباســی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزی از پیشــرفت 85 درصدی 
ســاخت مخازن ذخیره آب شرب در قالب 
اجرای طرح جهاد آبرســانی در روستاهای 

استان مرکزی خبر داد.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی اظهار 
داشت : به منظور تامین آب شرب پایدار در 67 روستا در 

استان مرکزی در قالب طرح جهاد آبرسانی 18 باب مخازن ذخیره آب مجموعا به حجم 4 هزار 
متر مکعب در دستور کار این شرکت قرار گرفته است که تاکنون 3350 متر مکعب آن احداث 
و در مدار بهره برداری قرار گرفته است.عباسی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 
عنوان کرد: آبرسانی به روستاهای محروم با مصوبه ابلاغی از سوی وزارت نیرو در حال حاضر با 
همکاری قرارگاه سازندگی امام حسن مجتبی)ع( در استان در حال پیگیری است.وی خاطرنشان 
کرد: بر اساس این همکاری در قرارداد اول به 67 روستا با جمعیت بیش از8 هزار خانوار آبرسانی 
می شود که در مجموع بیش از 233 میلیارد تومان اعتبار برای اجرای این طرح در نظر گرفته 
شده است.عباسی با بیان اینکه تاکنون حدود 71 درصد از این پروژه ها اجرایی شده است گفت: 

امیدواریم با تخصیص اعتبار میزان باقی مانده پروژه نیز به سرانجام برسد.

اجرای عملیات سمپاشی پاییزه درختان سطح شهر گرگان
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری گرگان گفت: در راستای 
پیشــگیری و کنترل آفات گیاهی، شادابی و بهبود رشد درختان و به منظور 
حفاظت از محیط زیست عملیات سمپاشی پاییزه درختان سطح شهر گرگان 

آغاز شده است.    
به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، مهستی قدس ولی از اجرای عملیات سمپاشی با 
استفاده از سم گیاهی و ارگانیک خبر داد و گفت: در اجرای این طرح از سم پالیزین استفاده شد 
که جزء حشره کش های طبیعی و کاملا بی خطر برای انسان و محیط زیست بوده و برای از 
بین بردن آفات  نباتی تاثیرگذار است از اینرو استفاده از این سم در فرآیند سمپاشی درختان منجر 
به بهبود و افزایش سلامت و زیبایی درختان می شود.وی افزود: این روش با توجه به استفاده از 
صابونهای یونی وغیر یونی به دلیل شستن غبار از روی برگهای درختان، سبب ایجاد سرسبزی و 
تازگی شده و فضای سبز را حفظ و احیا و همچنین آفات و بیماری های گیاهی را کنترل می کند.

قدس ولی ادامه داد: سمپاشی درختان با رعایت کامل اصول فنی توسط واحد نظارت بر حفظ و 
نگهداری فضای سبز سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری در حال انجام است. 
وی خاطرنشان کرد: در این اقدام تاکنون سمپاشی برای 9500 اصله از درختان مرکبات، زیتون، 
پیچ گلیسین، پیراکانتا، طاووسی، بلوط همیشه سبز و ختمی درختی صورت گرفته است و این 
عملیات حدودا برای 20 هزار اصله دیگر از درختان در سطح شهر ادامه دارد.رئیس سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهرداری گرگان در پایان عنوان کرد: عملیات سم پاشی تا کنون با عملکرد 
موفقیت آمیزی در سطح شهر انجام شده است و نقش مهمی در حفظ محیط زیست و بهبود 
فضای سبز شهری ایفا کرده است. شایان ذکر است این اقدامات نشان از توجه به محیط زیست 
و بهبود کیفیت زندگی شهروندان دارد و سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری گرگان به 

منظور حفظ سلامت درختان و منابع طبیعی شهر گام های مهمی برداشته است.

رفع عیوب غلافی های معیوب دارای نشت الکتریک 
توسط اداره گاز منطقه 2 گرگان

 رئیس اداره گاز منطقه 2 گرگان با اشــاره به خبر فوق از رفع عیوب تعداد 
31 مورد غلافی های معیوب دارای نشت الکتریک در شهر گرگان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی گاز گلستان ، قربانعلی منوچهریان در این خصوص گفت: پیرو عملیات 
قرائت های روتین و روزانه اندازه گیری ولتاژ علمک های فلزی و همچنین پایش هافیون های 
معیوب شــهر گرگان در بخش حفاظت کاتدیک، این اداره اقدام به رفع عیوب تعداد 31مورد 
غلافی های معیوب علمک های  فلزی دارای نشت الکتریک شدید کاتدیکی در سطح شهر 
گرگان نموده است.وی افزود:با توجه به اینکه نشت الکتریک مربوطه از نشتی های بسیار مهم 
و حساس زیر زمینی الکتریک در بخش حفاظت کاتدیک محسوب می باشد و در بلند مدت 
اثرات خوردگی ، سوراخ شدگی شدید و صدمات جبران ناپذیری در لوله های گاز ایجاد مینماید 
.لذا با پایش دقیق گروه کاتدیک شهرستان ،  با همیاری بخش تعمیرات دو ناحیه گرگان و اخذ 
مجوزهای  حفاری از شهرداری های  3 منطقه گرگان در سطح شهر از تعداد 40 هزار علمک 
فلزی سطح شهر گرگان ،  تعداد 31 مورد غلافی معیوب کشف و شناسایی شده  را در برنامه 
کاری قرارداده و با موفقیت رفع عیب نماید تا ولتاژ حفاظت کاتدیکی آن نواحی را بهبود یابد.

منوچهریان در ادامه از جمله موارد عیوب غلافی های معیوب مشــاهده شده را  نشت آب از 
لوله های شبکه آب شهر و نفوذ آن در داخل لوله کیسینگ علمک فلزی شبکه گازی  ، عدم 
تمیز کاری سر جوش های لوله گاز و برخورد با کیسینگ ، ارتباط صفحه فلزی زیر خاک،ارتباط 
لوله با میلگرد ساختمان و تداخلی لوله های فلزی مختلف وضربات  تصادفی وارده به کیسینگ 
و خم شدگی روی لوله داخلی  که همگی منتج به  نشت الکتریک لوله داخلی با کیسینگ و  
موارد مرتبط دیگر عنوان نمود .رئیس اداره گاز منطقه 2 گرگان اظهار داشت: با رفع عیوب زیر 
زمینی تداخلی الکتریک ، گروه کاتدیک توانست مجموعا حدود 2 امپر از مجموع جریان مصرفی 
ترانس رکتیفایرهای شهر گرگان بکاهد تا ولتاژ و جریان حفاظت کاتدیک در سر تاسر شهر 
گرگان برای شبکه های زیر زمینی نرمال شود.لذا با توجه به نقش بسیار حساس وضعیت کنترلی 
ولتاژ کاتدیک،  پیشنهاد می گردد پایش هافیون های معیوب  بابت کوپلینگ های عایقی و 
غلافی های معیوب در اولویت قرارگرفته تا بار مصرفی ترانس رکتیفایر ها کنترل و ارقام کاتدیک 

خوبی در شبکه های گاز مشاهده گردد.

پیش بینی افق طرح جامع شهر کرج تا سال ۱۴۱۰
شهردار کرج گفت: با موافقت شورای عالی شهرسازی و معماری؛ افق طرح 

جامع شهر کرج تا سال 1۴1۰ افزایش یافت.
مهرداد کیانی اظهار کرد: طرح جامع شهری به منظور تدوین برنامه و تعیین جهات توسعه 
شهری و تامین نیازمندی ها بر مبنای پیش بینی ها و اهداف توسعه شهری تهیه می شود.وی با 
اشاره به اینکه طرح جامع مهمترین سند توسعه ای شهر است؛ ابراز کرد: طرح جامع، سند توسعه 
بلند مدت شهر است که در آن برنامه ها و سیاست های کلی شهری، تراکم ساختمانی و جمعیتی، 
حدود حریم و محدوده های شهری، رعایت کاربری ها، ضوابط و مقررات تفکیک و تجمیع زمین، 
سرانه های عمومی و شهری و دیگر مقررات شهرسازی و معماری و در نهایت مسیر توسعه آینده 
شهر مشخص شده است.کیانی ادامه داد: در آخرین جلسه شورای عالی شهرسازی و معماری 
تیم مدیریتی و کارشناسی شهرداری کرج موفق شد افق جمعیت پذیری و زمانی طرح جامع کرج 
را تا سال 1410 افزایش دهد.وی با اشاره به اینکه پیش از این افق طرح مذکور تا سال 1405 
اعلام شده بود؛ ادامه داد: با این اتفاق؛ یکی از مهمترین مشکلات حقوقی و قانونی اسناد توسعه 
شهری کرج، که عدم انطباق در تقدم و تاخر زمانی طرح های جامع و تفصیلی کرج بود حل خواهد 
شد.شهردار کرج با تاکید بر اینکه یکی از دستاوردهای مهم تهیه طرح جامع، زیست پذیری شهر 
و کیفی سازی  زندگی شهروندان است، گفت: تهیه طرح جامع کمک می کند مشکلاتی که در 

بخش های مختلف شهر وجود دارد حل و محیط بهتری برای شهروندان فراهم شود.

 ارسال سالانه ۳۴ هزار تُن تخم مرغ
 از استان مرکزی به استان های کشور

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
مرکزی گفت: سالانه 35 هزار تُن تخم مرغ از 
این استان به سایر استان های کشور ارسال 

می شود. 
به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان 
مرکزی ، علی صفری روز دوشنبه در آیین روز جهانی 
تخم مرغ در مدرسه المهدی شهر صنعتی اراک، افزود: 

50 هزار تُن تخم مرغ سالانه در 70 واحد مرغ تخمگذار استان مرکزی تولید می شود که 16 هزار 
تُن این محصولات در داخل استان مصرف و بقیه به سایر استان های کشور ارسال می شود. وی 
ادامه داد: استان مرکزی در زمینه تولید تخم مرغ رتبه نهم را در سطح کشور به خود اختصاص 
داده است. رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی خاطرنشان کرد: ظرفیت های خالی در 
این واحدها وجود دارد که با رفع مشکلات آنها از جمله سرمایه در گردش، زمینه افزایش تولید 
 تخم مرغ در استان افزایش می یابد. وی، سرانه مصرف تخم مرغ در کشور و استان مرکزی را

 11 کیلوگــرم برای هر نفر عنوان کرد و گفت: برگزاری روز جهانی تخم مرغ با هدف انتقال 
اهمیت مصرف این محصول برای دانش آموزان و انتقال پیام غذای ســالم، بدن سالم و فکر 
سالم و توجه هرچه بیشتر به تغذیه است. صفری به همشریان توصیه کرد: با توجه به اینکه 
تخم مرغ از جمله غذاهای کامل، ارزان و در دســترس جامعه به شمار می رود نیاز است افراد 
جامعه برای افزایش سلامت، مصرف روزانه یک تخم مرغ را در دستور کار خود قرار دهند. در 
این آیین دانش آموزان غذاهای مختلف با تخم مرغ را در قالب نمایشگاهی عرضه کردند و به 

برترین ها جوایزی اهدا شد.

اخبار کوتاه 

آذربایجان شرقی - مسلمی: نوری 
رئیس امور ایثارگران شرکت ملی 
پالایش و پخش فــرآورده های 
نفتی ایران در جمــع ایثارگران، 
و  جانبــازان  شــهدا،  فرزندان 
رزمندگان منطقه آذربایجان شرقی 

حضور یافت.
ناصر راشدی مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی 

در نشست هم اندیشی امور ایثارگران با اشاره به حماسه آفرینی شهدای 
گرانقدر، جانبازان و ایثارگران و رزمندگان جبهه های نبرد حق علیه باطل در 
پاسداری از ارزشهای انقلاب اسلامی و دفاع از حریم میهن اسلامی ایران 
اظهار کرد: ما مدیون ایثار و جانفشانی، مقاومت و پایداری این بزرگواران 
هستیم و وظیفه داریم تا دین خود را در حراست از ارزش های دفاع مقدس 

به نحو شایسته انجام دهیم.
حسن پور مسئول امور ایثارگران شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

منطقه آذربایجان شــرقی نیز گزارشی از 
اقدامات و عملکرد این واحد را در پیگیری 

امور مربوط به ایثارگران ارائه کرد.
نوری رئیس امور ایثارگران شرکت ملی 
پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران، 
با تشکر از تعامل و پیگیری امور مربوط به 
ایثارگران توسط مدیریت و مسئولین منطقه 
آذربایجان شرقی، یاد شهدای شاغل در این 
منطقه را گرامی داشت و گفت: اولین شهید 

مدافع حرم وزارت نفت از این منطقه بوده است. 
نوری در ادامه ســخنان خود گزارشی از اقدامات امور ایثارگران شرکت 
ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران را در خصوص رفع موانع و 
مشکلات موجود در جذب و اشتغال ایثارگران این شرکت و سایر مقررات 
و دستورالعمل های این حوزه را ارائه داد. در خاتمه حاضرین در جلسه نکته 
نظرات خود را جهت پیشبرد اهداف سازمانی و مسائل شغلی بیان داشته و 

در پیرامون موارد ذکر شده به بحث و تبادل نظر پرداختند.

نماینــده مردم کــرج در مجلس در 
نشست کمیسیون کشــاورزی، آب، 
منابع طبیعی و محیط زیست مجلس 
شورای اســلامی با وزیر نیرو با تاکید 
بر انجام تعهدات دولــت مردان در 
سفرهای اســتانی اظهار کرد: جناب 
آقای وزیر، مردم اســتان البرز منتظر 
تحقق وعده های شما در سفر به استان 

البرز هستند.
وی ادامه داد: تامین مخازن و ایجاد تصفیه خانه، تکمیل شبکه انتقال آب رسانی 
و همچنین اختصاص حق آبه مورد نیاز و به موقع به باغداران پایین دست سد 
کرج که به دفعات پیگیری شده و در سفر استانی هم مطالبه گردید و از طرف شما 

وعده هایی داده شد که انتظار داریم برای امسال و سال های بعد عملیاتی گردد.
نایب رئیس کمیسیون کشــاورزی مجلس تصریح کرد: کشاورزان تعاونی 
ماهدشت سالیان قبل از رودخانه کرج حق آبه داشته اند و در طی سالیان گذشته 
بر اثر نیاز به تامین آب تهران و کاهش نزولات آســمانی سهمیه آب تحویلی 
کاهش یافته که بنا بود از محل پساب تصفیه خانه ماهدشت با استانداردهای قابل 

قبول تامین و جبران گردد.
عباســی  در خصوص پــروژه تصفیه خانه 
فاضلاب فردیس گفت: چاه هایی که توســط 
نیروگاه شــهید منتظر قائم مورد استفاده قرار 
می گیرد و از عمق بیــش از 200 متر آب مورد 
نیاز نیروگاه را تامین می کند باید جهت آب شرب 
ساکنین شهرســتان فردیس مورد استفاده قرار 
گیرد و چاه ها از دســترس نیروگاه خارج شود و 
بایستی از پساب جهت خنک کردن سیستم های 

نیروگاه استفاده شود.
عضو هیئت علمی دانشگاه تهران افزود: سوال مردم استان البرز این است که چرا 
باید جاده خدمات استان البرز به تهران همیشه به صورت یک طرفه باشد؟! یکبار 
برای همیشه این مسیر را تغییر دهید و آنرا دوطرفه کنید و در قبال آب شربی که 
به تهران منتقل می شود قسمتی از پساب آب تهران را برای جبران آب زیر زمینی 
البرز اختصاص و قسمتی دیگر از این پساب هم برای تامین نیازهای آبی نیروگاه 
شهید منتظر قائم و از مدار خارج کردن چاه های آن و جبران سایر مصارف غیر 

شرب استان اختصاص دهید.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: 
عمــران و آبادانی محله های کم برخوردار 
از وظایف ذاتی شوراهای اسلامی  استان 
شهر و شهرداران استان است و برای این 

امر منابع و درآمد لازم را در اختیار دارند.
مجتبی عبداللهی در جلسه قرارگاه اجتماعی استان 
که در ســالن شهدای دولت اســتانداری برگزار شد، 
ضمن تشریح اهداف این قرارگاه و دستاوردهایی که 
بواســطه برنامه های تخصصی بدست آمده، افزود: 

تحقق 10اقدام اساســی در محله های محروم استان با تخصیص اعتباری ویژه از 
سوی شهرداری ها مورد انتظار است و روند اطلاع رسانی و اجرای آن رصد می شود. 
وی ادامه داد: بخش بزرگی از مســئولیت توانمند سازی محله های کم برخوردار 

66گانه استان در گرو عملکرد شهرداری ها است.
عبداللهی گفت: عمران و آبادانی محله های کم برخوردار اســتان از وظایف ذاتی 
شــوراهای اسلامی شهر و شهرداران استان است و برای این امر منابع و درآمد لازم 

را در اختیار دارند.

وی افزود: از شهرداران و شوراهای اسلامی شهر این 
انتظار وجود دارد که کارنامه قابل دفاعی از خود ارائه 
دهند و در دوره خدمت خود برای کسب رضایتمندی 

مردم و اقداماتی ماندگار، تلاش کنند.
استاندار البرز گفت: باید درآمدهای حاصل از ارزش 
افزوده شهرداری ها در راه عمران شهر و بخصوص 
محله های هدف هزینه شود.وی افزود: شهرداران باید 
در هفته یــک روز را به بازدید میدانی از محله های 
محروم اختصاص دهند و جلسات ویژه در محله ها 
تشکیل دهند. عبداللهی گفت: ساخت اماکن عمومی همچون فضای سبز، فرهنگسرا، 
مراکز تفریحی و ورزشی و ... در محله ها با جدیت دنبال شود و بسته تشویقی برای امر 

اختصاص و اطلاع رسانی شود. 
وی افزود: شهرداری کرج باید حاشیه رودخانه کرج را به فضایی مطلوب با بهره گیری 
از ظرفیت سرمایه گذار و یا اعتبارات شهرداری، تبدیل کند. در این نشست پیرو بازدید و 
میز خدمت روز گذشته در محله آق تپه کرج، مشکلات و موانع مورد بررسی قرار گرفت 

و دستور لازم برای رسیدگی به موضوعات صادر شد.

آذربایجان شــرقی - مســلمی: در 
نشست مشترک با حضور مدیرعامل 
آبفای استان و فرماندار تبریز مسائل و 
مشکلات آب و فاضلاب روستاهای این 

شهرستان بررسی شد.
به منظور بررسی مســائل و مشکلات آب و 
فاضلاب روستاهای شهرستان تبریز، نشستی 
مشــترک با حضور مدیرعامل آبفای اســتان، 
فرماندار، معاونین، بخشداران و دهیاران شهرستان 

تبریز در محل فرمانداری این شهرســتان برگزار شد.مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب اســتان آذربایجان شرقی در این نشست با اشاره به وضعیت آبی سال 
جاری گفت: علی رغم وجود مشکلات فراوان، استان آذربایجان شرقی در زمینه ی 

آبرسانی روستایی در سطح کشور دارای رتبه اول می باشد.
محمد خانی با اعلام این خبر افزود: در طول سال گذشته و با حمایت وزارت نیرو، 
بیش از 240 روستا در سطح استان آبرسانی شده است که یک رکورد محسوب 

می شود.
خانی افزود: خوشبختانه بسیاری از روستاهای تبریز از نظر اقتصادی مولد بوده 

و در ســطح کشور جزو روســتاهای برخوردار 
محسوب می شوند اما این موضوع باعث نمی شود 

ما از مأموریت خود کوتاهی کنیم.
مدیرعامل آب و فاضلاب اســتان آذربایجان 
شــرقی اضافه کرد: خوشــبختانه از میان 65 
روســتای شهرســتان تبریز، تعداد 50 روستا از 
وضعیتی مناسب و پایدار برخوردار هستند اما برای 
تعداد 6 روستا که با کمبود آب مواجه می باشند، 
برنامه ریزی شده و امسال اقدامات لازم صورت 
می گیرد. خانی ادامه داد: همچنین برای باقیمانده روستاها که در وضعیتی سربه سر 

قرار دارند، برای امسال و سال آتی برنامه ریزی صورت گرفته است.
در ادامه این نشســت، دهیاران مطالب و مشــکلات خود را مطرح کردند و 
مدیرعامل آبفای آذربایجان شــرقی نیز به تفکیک پاسخ کامل و مستند داد و 
خاطرنشان کرد: شــرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی برای حل مسائل و 
مشــکلات آب و فاضلاب روستاهای استان همواره دارای گوشی شنوا است و 
من از  مدیر آب تبریز نیز می خواهم موارد مطروحه نشســت را در اسرع  وقت، 

پیگیری کند.

با میزبانی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی برگزار شد؛

نماینده مردم کرج در مجلس بیان داشت:

استاندار البرز در قرارگاه اجتماعی:

در نشست مشترک با حضور مدیرعامل آبفای استان و فرماندار تبریز عنوان شد؛

 نشست هم اندیشی امور ایثارگران شرکت ملی پالایش
 و پخش فرآورده های نفتی ایران

مردم البرز منتظر تحقق وعده های وزیر نیرو

 عمران و آبادانی شهر بویژه محله های محروم
 از وظایف ذاتی شهرداری ها است

آذربایجان شرقی رتبه اول آبرسانی روستایی سطح کشور را داراست

نماینده ولی فقیه در استان البرز گفت: مقاومت در لبنان و فلسطین 
ثابت کرده است که ارتش رژیم صهیونیستی شکست می خورد و 

هیبتش شکسته می شود.
آیت الله سیدمحمد مهدی حسینی همدانی در خطبه های نماز جمعه  گفت: 
این هفته پیروزی های عزت آفرین و دشمن نابودکن محور مقاومت، آن هم با 

طوفانی که بر پاکردند جای تبریک دارد.
آیت الله حسینی همدانی با بیان اینکه مقاومت در لبنان و فلسطین ثابت کرده 
که ارتش رژیم صهیونیستی شکست می خورد و هیبتش شکسته می شود گفت: 
صهیونیست ها به دستور استعمارگران و حمایت قدرت های جهانی مردم فلسطین 
را از سرزمینشان بیرون کردند و غاصبانه برای خودشان شهرک ساختند و اینکار 

چیزی جز خواری و زوال نیست.
امام جمعه کرج با بیان اینکه خوی برتری طلبی آنها تا امروز ادامه داشــته و 
فرقه سیاســی خونخواری هم روی آنها سوار شده و بدترین و شرور ترین افراد 

دنیا را به وجود آورده است افزود: این عملیات در یک پیچ تاریخی جهان نقطه 
عطفی در مقاومت فلسطین و جریان مقاومت در جهان اسلام شده است و زوال 

صهیونیست ها را نزدیکتر می کند.
وی گفت: توصیه اکید ما آن است که سران رژیم کودک کش صهیونیستی 
جنایت هایش را تمام کند و فکر نکند با جنایت هایی که در غزه می کند، کودکان 
و زنان را به شــهادت می رساند و آب و برق و غذا و دارو را روی آنها قطع می 

کنند پیروز هستند.
وی گفت: از مجامع بین المللی می خواهیم در برابر این جنایت ها ساکت نباشند 

البته اگر دست نشانده ابرقدرت ها و وابستگان آنها نباشند.
خطیب جمعه کرج با تاکید بر اینکه امروز باید طوفانی که برپا شده را چاره کنیم 
افزود: اگر در 15 مهر ضرب سکه خواری و ذلت شما مهر شد و ضرب دیگری 

خورد آماده باشید که سیلی اصلی در راه است و به زودی پرونده شما برای همیشه 
توسط مقاومت مهر زده خواهد شد.

آیت الله حسینی همدانی خاطرنشان کرد: این جنایات وحشیانه از حافظه بشریت 
و ملت های اسلامی پاک نخواهد شد و بدانند با این اقدامات نمی توانند مردم 

غزه را از پای درآورند.
وی افزود: فلسطین امروز خط مقدم جهان اسلام است و مقاومت و مجاهدت 
مردم مسلمان فلسطین موجب شده که نشانه های اضمحلال و نابودی بیش از 

پیش رژیم ننگین صهیونیستی نمایان شود.
خطیب جمعه کرج با تاکید براینکه صهیونیست ها باید پاسخگوی جنایات خود 
باشند خاطرنشان کرد: مسلمانان و آزادگان جهان از تحولات فلسطین به سادگی 

عبور نکنند.

فلسطین این روزها خط مقدم جهان اسلام است
امام جمعه کرج:

رئیس ســازمان ساماندهی مشاغل شــهری و فرآورده ها کشاورزی 
شهرداری کرج گفت: برگزاری مزایده و اجاره یکی از غرفه های عرضه 
گوشت و پروتئین بازار روز شاهین   ویلای کرج به قیمت بیش از ۴میلیارد 

تومان برای 1۰ ماه، حاشیه ساز شد.
حسین علی زینلی زاده، رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده ها کشاورزی 
شــهرداری کرج، گفت: برگزاری مزایده و اجاره یکی از غرفه های عرضه گوشــت و 
 پروتئین بازار روز شــاهین   ویلای کرج به قیمت بیش از 4 میلیارد تومان برای 10 ماه، 

حاشیه ساز شد.
زینلــی زاده اظهار کرد: از آنجایی که مهلت اجاره برخی از غرفه های بازارهای میادین 

کرج، به پایان رسیده بود، این سازمان در مزایده جدید برخی از غرف خود را در به مزایده 
حضوری گذاشت.

وی گفــت: برابر ماده 3 آیین نامه نحوه واگذاری غرف بازار روزها این مزایده در هیئت 
امور میادین بررسی و با حضور نمایندگان سازمان جهاد کشاورزی البرز و نماینده سازمان 

صنعت و معدن و نماینده شورای اسلامی شهر و دو نماینده شهرداری کرج برگزار شد.
با بیان اینکه این هیأت وظیفه بررسی شرایط متقاضیان برای اجاره غرفه ها را دارد، گفت: 
این هیأت پس از بررسی های انجام شده صلاحیت مالی و حقوقی افراد را برای حضور در 
مزایده بررسی و اعلام می کند.به تبعیت از این موضوع، هیأت روز مزایده را مشخص و از 
متقاضیانی که شرایط لازم برای حضور در مزایده را داشتند دعوت کرد. هر یک از غرفه ها 

به صورت جداگانه رقم پایه آن اعلام و بر اساس پیشنهادات ارائه شده به بالاترین رقم 
اعلام شده از سوی افراد حاضر در مزایده واگذار شد.وی افزود: یکی از این غرفه ها، غرفه 
گوشت و پروتئین بازار شاهین ویلا بود که به مزایده گذاشته شد. قرارداد اجاره سال گذشته 
این غرفه 128 میلیون تومان بود که با همین رقم پایه مزایده حضوری شروع شده و پس 
از اعلام نظر شرکت کنندگان در مزایده، به عدد 410 میلیون تومان برای هر ماه به پایان 
رسید. مدت اجاره این غرفه در مزایده حضوری 10 ماهه بوده است که فرد دارای شرایط 

لازم که توانایی آن از سوی هیئت امور میادین مورد سنجش قرار گرفته بود، برنده شد.
زینلی زاده با اشاره به اینکه این غرفه 7 متقاضی برای اجاره داشت، افزود: پیشنهاد نفر 
اول در ایــن مزایده 410 میلیون تومان و نفر دوم 405 میلیون تومان برای هر ماه بوده 

که به بالاترین قیمت اعلام شده واگذار شد. در موضوع مزایده سقفی برای اعلام قیمت 
وجود ندارد و فرد حاضر در جلسه با توجه به توانایی و پیش بینی درآمدی که از غرفه خوهد 
داشت اعلام نظر و قیمت می کند. بر اساس قانون مزایده فرد برنده مزایده باید 10 درصد 
از کل مبلغ اجاره 10 ماهه را به عنوان حسن انجام تعهد در همان جلسه پرداخت کند که 
برنده مزایده این مبلغ را نیز در همان جلسه مزایده از طریق دستگاه کارت خوان سازمان 

پرداخت کرد. 
وی در پایان با اشاره به هدف از برگزاری مزایده حضوری، گفت: سازمان میادین به دنبال 
احقاق حقوق شهرداری و بیت المال است و این مبالغ در راستای افزایش درآمد شهرداری 

و ارائه خدمات به شهروندان استفاده می شود.

حاشیه غرفه ۴ میلیارد تومانی در بازار روز شاهین ویلا

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: بنفشه زهرایی پیش 
از ظهر امروز در همایش تخصصی آب و آینده گفت همه از کم 
آبی ایران صحبت می کنند اما سوال اینجاست که بزرگی مسئله 
کم آبی در ایران تا چه حد است؟ وی اظهار داشت: بزرگی مسئله 
کم آبی ایران به اندازه 2۰.5 میلیارد متر مکعب است که هدف 
کاهش مصرف از برنامه های سازگاری با کم آبی ایران بوده است. 
این میزان 2 برابر کل مصارف شرب و صنعت ایران است و یک 

چهارم آن مربوط به بخش کشاورزی است.
وی افزود: بســیاری از هدفگذاری کشــور در جهت آبرســانی جدید است و 
سیاست گذاری های دیگر در خصوص حفظ امنیت غذایی و توسعه بخش های 
مصرف کننده آب در بخش صنعت و کشاورزی است که در برنامه توسعه هفتم 
نیز دیده شده است و این ها نشان می دهد نه تنها به سمت کاهش مصرف پیش 

نرفته ایم بلکه برنامه ریزی کلان کشور در جهت افزایش مصرف آب است.
دبیر کارگروه ملی سازگاری با کم آبی تصریح کرد: استان مرکزی با سرانه منابع 

آب تجدیدپذیر 1531 متر مکعب منابع آب برای هر نفر، منابع آبی بیشتری نسبت 
به بسیاری از استان های کشور در اختیار دارد.

زهرایی عنوان کرد: در بســیاری از استان های کشــور که فقر شدیدتری در 
آب دارند با مشــکل افزایش جمعیتی و مهاجر پذیری مواجه هستند اما استان 
مرکزی مهاجر فرست است و از این منتظر، استان مرکزی فرصت های بیشتری 
برای کاهش ناترازی منابع و مصــارف دارد.وی ادامه داد: کاهش مصرف آبی 
که دراســتان مرکزی باید اتفاق بیافتد 585 میلیون متر مکعب است و بین دو 
آماربرداری سراســری منابع و مصارف آب که توسط وزارت نیرو در اواخر دهه 
80 و 90 انجام شد استان مرکزی تقریبا همین رقم کاهش برداشت داشته است.

دبیر کارگروه ملی سازگاری با کم آبی بیان کرد: در آماربرداری دوره سوم منابع 
و مصارف در اســتان مرکزی 21 درصد کاهش برداشت آب نسبت به دور دوم 
داشته است و جزو استان هایی است که کاهش برداشت قابل ملاحظه ای اتفاق 

افتاده است.
زهرایی با بیان اینکه افت تراز سالانه وضعیت آبخوان های استان عنوان کرد: 

همه دشت های استان در وضعیت بحرانی و ممنوعه قرار گرفته اند و شرایط آب 
زیرزمینی بسیار بغرنج است. عمده مصارف استان مرکزی وابسته به منابع آب 

زیرزمینی است و پیش بینی بر این است این وضعیت ادامه پیدا می کند.
وی با اشاره به  تاثیر گرمایش جهانی و تغییر اقلیم، ادامه داد: یکی از بزرگ ترین 
اشتباهات سیاست گذاران در حوزه تغییر اقلیم این است که فکرمی کنند اثرات اقلیم 

تدریجی است و به تدریج بارش کم می شود درحالی که بسیاری از مناطق، تغییر 
اقلیم باعث تغییر رژیم ناگهانی منابع آب شده است.

دبیر کارگروه ملی سازگاری با کم آبی تصریح کرد: اواخر دهه هفتاد بارش ایران 
به یکباره شیفت رفتار را نشان میدهد و از آن زمان بخش قابل توجهی  از توان 
تغذیه منابع آب زیرزمینی و سطحی کاهش یافته است. در این راستا بهتر است 
دانشگاه اراک تحقیقات مطالعاتی بر تغییرات تولید جریان سطحی و میزان نفوذ به 

آب زیرزمینی در اثر تغییر اقلیم داشته باشد.
وی با بیان اینکه چین با وجود جمعیت بالا توانســته نیاز آبی را پایین آورد و 
این تجربه باید مورد توجه سایر کشورها قرار گیرد، گفت: در حال حاضر تغذیه 
آبخوان ها دچار مشکل شده و افزایش برداشت مستقیم از رودخانه در استان ها 
گزارش شده است، همچنین توسعه کشت دیم در زمین های بایر و اراضی ملی 
موجب کاهش تغذیه منابع آب در اســتان ها شده، افزایش برداشت مستقیم از 
رودخانه ها، برداشت هلی غیرمجاز و اجرای غیر اصولی طرح های آبخیزداری 

موجب شده تا مرگ آبخوان ها تسریع شود.

عمده مصارف آب در استان مرکزی وابسته به منابع آب زیرزمینی است و مدیریت صحیح مصرف یکی از رویکردهای اصلی در حال حاضر به شمار میرود
عضو هیات علمی دانشگاه تهران و دبیر کارگروه ملی سازگاری با کم آبی :

نوزدهمین اجلاس سراســری مدیــران کل بیمه 
سلامت کشــور با حضور مدیرعامل سازمان بیمه 
ســلامت کشور و جمعی از مســئولین کشوری و 

استانی در کرمانشاه به کار خود پایان داد.
دکتر رضا تحویلیان؛ مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه 
در این اجلاس تعداد بیمه شــدگان بیمه سلامت استان را یک 
میلیون و 158 هزار نفر اعلام و تصریح کرد: این تعداد 58 درصد 
جمعیت دو میلیون نفری استان را شامل می شود که از مجموع 
بیمه شدگان استان 861 هزار نفر معادل 74 درصد بیمه شدگان 

بصورت رایگان بیمه شده اند.
تحویلیان تعداد مراکز طرف قرارداد بیمه ســلامت استان را 
1170مرکز اعلام و تصریح کرد: این مراکز شامل مطب پزشکان، 
آزمایشگاه ها، مراکز تصویربرداری و... است.وی هزینه درمانی 
بیمه شدگان استان در سال گذشته را 1100 میلیارد تومان اعلام 
و تصریح کرد: امســال هم تاکنون بیش از 700 میلیارد تومان 
در این زمینه هزینه شده و به مراکز طرف قرارداد بیمه سلامت 
استان پرداخت شده است.تحویلیان با اشاره به حمایت های ویژه 
بیمه سلامت از بیماران خاص و صعب العلاج گفت: هزینه های 
درمانی و دارویی 107 نوع بیماری خاص و صعب العلاج رایگان 
شده که اقدام بسیار ارزشمندی است و بیمه سلامت هزینه های 

درمانی این بیماران را پرداخت می کند.
مدیرکل بیمه سلامت استان از نشان دار شدن و تحت پوشش 

قرارگرفتــن بیش از 28 هزار بیمار خــاص و صعب العلاج در 
استان خبر داد و افزود: سال گذشته بیش از 13.4 میلیارد تومان 
صرف هزینه های درمانی این بیماران شد و امسال هم تاکنون 

15میلیارد  تومان برای درمان این بیماران هزینه شده است.
تحویلیان افزود: تمام خدمات شرح داده شده در استان توسط 
137 نیروی بیمه ســلامت اســتان ارائه می شود و این نشان 
می دهد بیمه سلامت یک مجموعه چابک با حوزه کاری وسیع 

اســت. وی ابراز امیدواری کرد: در اجلاس امسال مدیران کل 
بیمه ســلامت کشور در کرمانشاه تصمیمات خوبی اخذ شده و 
اتفاقات خوبی در حوزه فعالیت های این سازمان رخ دهد. در ادامه 
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت استان کرمانشاه از نشان دار شدن 

1.9 میلیون بیمار خاص و صعب العلاج در کشور خبر داد.
دکتر محمدمهدی ناصحی جمعیت بیمه شدگان بیمه سلامت 
کشور را بیش از 40 میلیون نفر اعلام و تصریح کرد: این تعداد 

بیش از نیمی از جمعیت کشور را شامل می شود.ناصحی افزود: 
از جمعیت بیمه شــدگان کشور 32 میلیون نفر بصورت رایگان 
بیمه شده اند که 80 درصد جمعیت بیمه شدگان را شامل می شود.

وی هزینه بیمه شدگان سلامت کشور در سال گذشته را بیش 
از 30 هزار میلیارد تومان اعلام و تصریح کرد: امسال هم تاکنون 
بیش از 25 هزار میلیارد تومان برای بیمه شــدگان هزینه کرده 
و بــه مراکز طرف قرارداد پرداخت کرده ایم.به گفته مدیرعامل 

بیمه ســلامت، بیش از 51 هزار مرکز درمانی، آزمایشــگاهی، 
تصویربرداری و... در کشور طرف قرارداد بیمه سلامت هستند.
ناصحی یکی از اقدامات ارزشمند دولت سیزدهم را بحث رایگان 
کردن هزینه درمان بیماران خاص و صعب العلاج عنوان و تصریح 
کــرد: در حال حاضر 107 بیماری خاص و صعب العلاج تحت 
پوشش قرار دارند.وی با بیان اینکه بیماران خاص و صعب العلاج 
برای رایگان شــدن هزینه های درمانی و دارویی خود باید ابتدا 
در سامانه بیمه سلامت ثبت نام کنند، گفت: با ثبت نام در این 
 ســامانه و تایید صحت اطلاعات وارده، در نهایت این بیماران 
»نشان دار« می شوندو تاکنون بیش از 1.9 میلیون بیمار خاص 
و صعب العلاج در کشور »نشــان دار« شده اند.وی افزود: سال 
گذشته بیش از 3100 میلیارد تومان و امسال نیز تاکنون بیش 
از دو هزار میلیارد تومان صرف هزینه های درمانی این بیماران 

شده است.
ناصحی درخصوص دســتور وزیر بهداشــت مبنی بر رایگان 
شدن هزینه درمان بستری و سرپایی کودکان زیر هفت سال در 
بیمارستان های دانشگاهی و دولتی گفت: در این زمینه در حال 
آماده سازی سامانه هستیم و این طرح به زودی اجرایی می شود.
مشــکلات و مسائل خدمات بیمه ای و بیمه سلامت، هوش 
مصنوعی، طرح سلامت خانواده و پیشگیری و هوشمند سازی 
خدمات بیمه ای از جمله موضوعات مهم مطرح شــده در این 

اجلاس بود.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت خبرداد:
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